## **ACADEMIC COMMITTEE (AC)**

At GUS, all issues fall under one of 2 areas: school operations or pedagogical leadership. Miss Wasen, Head of school Operations is responsible for all issues dealing with school operations (including the board) and Mr. Michael, Head of School, is responsible for all matters academic/pedagogical.

Mr. Michael reports to Miss Wasen.

The academic committee's primary purpose is to support the Head of School. In this role, all members of the pedagogical leadership must actively support and guide teachers in improving their teaching practices, focus on the quality of instruction and student learning by facilitating collaboration, sharing best practices, analysing data, and promoting a culture of continuous learning within the school.

The AC will meet weekly on Sundays when school is in session. When Mr. Michael is not in Baghdad, he will attend virtually.

## **Members of the PLT:**

- Mr. Michael (Head of School)
- Miss Wasen (Head of Operations)
- Dr. Ali (Assistant to the Head)
- Mr. Muhammed Salman, MYPC
- Miss Amna, PYPC
- Miss Reem (Service Coordinator)

All matters discussed at the AC are confidential and must not be shared with the school community unless instructed to do so by Mr. Michael. Failure to comply will result in severance of contract.

Matters discussed at a recent meeting are a combination of operational and pedagogical.

## اللجنة الأكاديمية (AC)

في المدرسة العالمية المتحدة الدولية GUS ، تقع جميع القضايا ضمن أحد المجالين: العمليات المدرسية أو القيادة التربوية. السيدة وازن، رئيسة العمليات المدرسية، مسؤولة عن جميع القضايا المتعلقة بالعمليات المدرسية (بما في ذلك مجلس الإدارة)، بينما السيد مايكل، مدير المدرسة، مسؤول عن جميع القضايا الأكاديمية/التربوية.

السيد مايكل يقدم تقاريره إلى السيدة وسن.

الهدف الأساسي من اللجنة الأكاديمية هو دعم مدير المدرسة. في هذا الدور، يجب على جميع أعضاء القيادة التربوية دعم وإرشاد المعلمين بنشاط لتحسين ممارساتهم التعليمية، والتركيز على جودة التعليم وتعلم الطلاب من خلال تسهيل التعاون، ومشاركة أفضل الممارسات، وتحليل البيانات، وتعزيز ثقافة التعلم المستمر داخل المدرسة.

سوف تعقد اللجنة الأكاديمية اجتماعاتها الأسبوعية يوم الأحد عندما تكون المدرسة في حالة انعقاد. وعندما لا يكون السيد مايكل في بغداد، سيحضر الاجتماع بشكل افتراضي.

## أعضاء القيادة التربوية:

- •السيد مايكل (مدير المدرسة)
- السيدة وسن (رئيسة العمليات)
  - •الدكتور على (مساعد المدير)
- •السيد محمد سلمان، MYPC
  - السيدة آمنة، PYPC
  - •السيدة ريم (منسقة الخدمة)

جميع القضايا التي تُناقش في اللجنة الأكاديمية سرية ويجب عدم مشاركتها مع مجتمع المدرسة إلا إذا تم توجيه تعليمات من السيد مايكل بذلك. عدم الامتثال سيؤدي إلى إنهاء العقد.

القضايا التي نوقشت في الاجتماع الأخير هي مزيج من القضايا التشغيلية والتربوية.